
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde den 13. februar 2023 
 
- Opfølgning på seneste møde den 7. februar (markvandring m/KAB) 
Der blev ikke lavet en markvandring, men udelukkende møde i beboerhuset om en liste af ønske 
over udbedringer. Bestyrelsen finder det nødvendigt at få en reel markvandring i afdelingen, så 
vedligeholdelsesstanden af afdelingen kan konstateres ordentligt.  
Trine foreslår en markvandring i ejerforeningen. 
 
- Opfølgning på Parkeringskompagniet 
Bestyrelsen ønsker at opsige aftalen, da firmaet slet ikke overholder aftalen og fordi ordningen 
slet ikke fungerer. Firmaet leverer ikke det aftalte. 
Bestyrelsen vil forsøge at få et møde med Parkeringskompagniet mhp. at få ophævet aftalen. 
Bestyrelsen kontakter KAB. 
Aktionen sættes på høj prioritet på bestyrelsens arbejdsdokument, som sendes til både Jan og 
Claus efter mødet. 
 
Bestyrelsen gennemgik tjeklisten med henblik på at få en status fra driften. Oversigten sendes til 
driften. 
 
- Vindturbiner på tag 
Bestyrelsen er blevet oplyst, at de oprindeligt foreslåede turbiner ikke længere kun er 1 meter 
høje, da der er kommet nye modeller. De er i stedet 3 meter høje. Bestyrelsen mener, at forslaget 
om vindturbiner, der blev godkendt af afdelingsmødet i efteråret 2021 er så væsentligt forandret, 
at der skal stemmes om projektet på det kommende afdelingsmøde, eftersom højden på 
turbinerne er højere en de, som blev præsenteret på afdelingsmødet. Bestyrelsen vil opfordre at 
få firmaet med til beboermødet, som kan svare på spørgsmål omkring projektet. 
 
Bestyrelsen besluttede, at der efter ethvert bestyrelsesmøde udføres en to-do liste til Claus, hvor 
der er en frist til at udføre opgaverne. Listen sendes samtidigt også til orientering til KAB. 
 
 


